
PROTOKÓŁ  NR 33.2016 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 21 kwietnia 2016r.  
 
 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Marek Markowski- Kierownik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Urzędu 
Miejskiego w Tłuszczu 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Zapoznanie z korespondencją oraz sprawy różne;  
3. Sprawozdanie w wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za rok 2015; 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

 
Ad1. Protokół z posiedzenia Nr 32.2016 z dnia 22 marca 2016r. został 
odczytany i przyjęty. 
 
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

• Wniosek Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska celem zajęcia 
stanowiska w sprawie dotyczącej zainstalowania monitoringu w Tłuszczu 
na ulicy Kościuszki w okolicy Restauracji Tiamo. Pismo stanowi 
załącznik Nr 1 do protokołu. 

 
Komisja zapoznała się. Radny Włodzimierz Fydryszek wnosi, aby monitoring 
był zainstalowany również na ul. Warszawskiej, gdyż jest to główna ulica 
miasta.  
Komisja powyższy pomysł opiniuje pozytywnie, uważa że przyczyni się to do 
zmniejszenia aktów wandalizmu oraz rozbojów w mieście. 
Odpowiedź na wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
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• Radni Powiatu Wołomińskiego oraz Radni Rady Miejskiej w Tłuszczu 

postulują podjęcie działań zmierzających do zainstalowania w Tłuszczu 
całodobowego odbiorczo- nadawczego paczkomatu InPost. Wniosek 
stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Przekazuje podjęcie decyzji oraz działań 
Burmistrzowi. 
 

• Mieszkańcy Jasienicy zwracają się z wnioskiem o nieodpłatne przejęcie 
drogi przez Gminę. Pismo wraz z mapą stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński 
powiedział, że w tej sprawie na XII Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu został 
przygotowany projekt uchwały z sprawie nieodpłatnego nabycia działki 
gruntu Tłuszcz  z przeznaczeniem pod  urządzenie drogi  gminnej. 
 

• W związku z licznymi wnioskami mieszkańców w roku bieżącym oraz lat 
poprzednich dotyczących nowo- powstałych dróg gminnych na terenie 
Gminy Tłuszcz, Główny Specjalista ds. Infrastruktury Drogowej Urzędu 
Miejskiego w Tłuszczu zwraca się z wnioskiem o dofinansowanie 
budżetu w zakresie utrzymania dróg lub wygospodarowania przez 
Radnych z własnych budżetów inwestycyjnych odpowiednich kwot 
finansowych. Pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Radna Grażyna Krupa zwróciła uwagę na 
problem jednej z mieszkanek ul. Wyspiańskiego w Tłuszczu, która w 
przypadku nieprzeprowadzenia modernizacji drogi nie będzie miała 
możliwości dojazdu do posesji.  
 

• Mieszkańcy Postoliska zwracają się z prośbą o przejęcie na własność 
przez Gminę ulicy powstałej w wyniku podziału działek. Pismo stanowi 
załącznik Nr 6. 
 
Komisja zapoznała się.  
 

• Mieszkańcy ulicy Zakrzewie w Tłuszczu zwracają się z prośbą o podjęcie 
działań dotyczących rozpoczęcia prac modernizacyjnych w celu 
zapewnienia bezpiecznego dojścia i dojazdy do posesji. Pismo stanowi 
załącznik Nr 7. 
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Komisja zapoznała się.  
 

• Radny Waldemar Sitek prosi o interwencję w sprawie usunięcia lub 
podcięcia dębów rosnących w pasie drogowym przy ul. Długiej w 
tłuszczu, która stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa. Pismo wraz z 
odpowiedzią z Wydziału Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 
Tłuszczu stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 
Komisja zapoznała się.  
 

• Burmistrz Gminy Tłuszcz zwraca się z prośbą o wydanie opinii w sprawie 
wniosku dotyczącego wprowadzenia do budżetu Szkoły Podstawowej w 
Tłuszczu na rok 2016 środków na wydatek inwestycyjny pt. 
„Modernizacja dachu na sali gimnastycznej wraz z łącznikiem w Szkole 
Podstawowej w Tłuszczu” w kwocie 46.000,00 zł. Pismo stanowi 
załącznik Nr 9. 
 
Komisja zapoznała się.  
 
Radni uważają, że modernizacja dachu jest konieczna. Szukając 
możliwości pozyskania na ten cel funduszy Radna Grażyna Krupa 
zaproponowała, aby wykonać remont z oszczędności poprzetargowych, 
które prawdopodobnie zostaną po remoncie szatni w tej placówce .  
 
Kierownik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Urzędu Miejskiego w Tłuszczu 
Marek Markowski powiedział, że  wszystkie oferty zgłoszone do przetargu 
„wykonanie robót budowlanych i instalacyjnych szatni w Szkole 
Podstawowej w Tłuszczu” przekroczyły zakładaną kwotę.  
 

• Mieszkanka wsi Chrzęsne zwraca się z prośbą o uwzględnienie w planie 
budżetowym na 2017 rok inwestycji doprojektowania oraz wybudowania 
sieci wodociągowej do nieruchomości położonej przy ul. Borówkowej. 
Pismo stanowi załącznik Nr 10. 
 
Radny Stanisław Kielak powiedział, że wniosek zostanie wzięty pod 
uwagę przy pracach nad projektem budżetu na 2017 rok.  
 

• Mieszkańcy Łysobyk zwracają się z prośbą o wyjaśnienie sytuacji oraz 
podjęcie działań zmierzających do wyjaśnienia błędów w dokumentach 
dotyczących działki. Pismo wraz z dokumentacją stanowi załącznik Nr 
11.  
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Komisja zapoznała się. Radny Mirosław Sobczak powiedział, że 
ewentualnymi kosztami związanymi w wyprostowaniem dokumentacji 
powinien zostać obciążony geodeta, który dopuścił do błędów. 
 

• Mieszkanka Postolisk prosi o ujęcie w planie wydatków inwestycyjnych 
wykonanie wodociągu. Pismo stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

 
Komisja zapoznała się.  
 

• Burmistrz Tłuszcza zwraca się z prośbą o wyrażenie opinii w sprawie 
pisma złożonego przez mieszkańca Tłuszcza, który wnosi o podjęcie 
działań zmierzających do umieszczenia tablicy informacyjnej w miejscu, 
gdzie stał drewniany, przedwojenny budynek szkoły w Tłuszczu. Pismo 
stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  

 
Sprawy różne: 
 

• Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński poinformował, że w chwili 
obecnej trwają rozmowy z Dyrekcją Banku PKO Bank Polski  odnośnie 
otwarcia filii banku w budynku Urzędu Miejskiego w Tłuszczu. 
 
Wywiązała się dyskusją. Komisja uważa, że należy dołożyć wszelkich 
starań, aby mieszkańcy mieli możliwość uiszczania wpłat w Urzędzie.  

 
• Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2016 przygotowanym na XII Sesję Rady Miejskiej w 
Tłuszczu, która odbędzie się 26 kwietnia 2016 roku. 

• Kierownik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Marek Markowski powiedział, 
że wniosek na dofinansowanie wykonania wodociągu i kanalizacji na 
osiedlu Klonowa- Norwida w Tłuszczu przeszedł pierwszą ocenę 
formalną.  

• Rady Bogdan Jusiński spytał, kiedy zostanie złożony wniosek w ramach 
PROW o dofinansowanie wykonania wodociągu w miejscowości 
Jasienica.  
Kierownik Wydziału Inwestycji odpowiedział, że według harmonogramu 
termin naborów przypada na miesiąc sierpień.  

• Radna Grażyna Krupa poinformowała, że została pozytywnie oceniona 
strategia Lokalnej Grupy Działania  „Równiny Wołomińskiej” i zostanie 
przyznane im 100% budżetu, w związku z czym Gmina Tłuszcz będzie 
mogła starać się o dofinansowania.  
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Ad3. Komisja zapoznała się z Zarządzeniem Nr 0050.37.2016 w sprawie 
przedstawienia rocznych sprawozdań z wykonania planów finansowych 
samorządowych instytucji kultury za 2015 rok, Zarządzeniem Nr 0050.37.2016 
w sprawie przedłożenia informacji o stanie mienia Gminy Tłuszcz oraz 
Zarządzeniem Nr 0050.39.2016 w sprawie przedstawienia rocznego 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 2015 rok Burmistrza 
Tłuszcza z dnia 30 marca 
 
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 9 maja 2016r. godzina 
12.00.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                         Przewodniczący Komisji 
  
                                                                              Bogdan Jusiński   
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji stanowi                            
załącznik do niniejszego protokołu.                                                             
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa 22 kwietnia 2016 roku. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


